



Campaign Terms and Conditions:

The following campaign terms and conditions (the "Terms and Conditions") apply on the investment amounts which are transferred to Abu Dhabi Islamic Bank (the "Bank") during the campaign period:

1. The campaign period starts on February 1st, 2026 until April 30th, 2026 and includes both start and end dates of the campaign period (the "Campaign Period").
2. The subscription period of the Campaign starts on 28th of January 2026 until 31st of January 2026 ("Subscription Period").

The campaign is limited to a specific threshold for the New Investment Amounts, decided by the Bank at its sole discretion, upon which the Bank will stop, on a specific date, the campaign once reaching such specified threshold of the Campaign Period. Accordingly, only the customers who first meet the campaign requirements will be enrolled in the campaign, and they will be notified by the Bank with the Early Closing Date of the Campaign Period before end date of the Campaign Period.

3. The customer who subscribes in the campaign adheres to maintain during the Campaign Period a total monthly closing balance not less than the total closing balance of all his accounts with the Bank on the day of December 31st, 2025 ("Total Accounts Balance at the Beginning of the Campaign Period", Or "Accounts Balance Benchmark"). The customer has the absolute right to transfer between his/her different accounts as he wishes provided that the aforementioned Accounts Balance Benchmark is maintained.
4. The customer adheres to deposit a new investment amount not less than AED 1,000,000 or equivalent in USD in any AED or USD Business Savings Accounts with the Bank ("New Investment Amount") during the Campaign Period and to maintain such amount in addition to an amount not less than the Accounts Balance Benchmark on December 31st, 2025.
5. The New Investment Amount should be deposited with the Bank during the Campaign Period from sources outside the Bank whether it is deposited in cash in any of the above-mentioned accounts or transferring it to any one of them.

شروط وأحكام الحملة الترويجية:

تطبق شروط وأحكام الحملة الترويجية التالية ("الشروط والأحكام") على المبالغ الاستثمارية التي يتم تحويلها إلى مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") خلال فترة الحملة الترويجية:

1. تبدأ فترة الحملة الترويجية من 1 فبراير 2026 إلى 30 أبريل 2026 وتشمل تاريخ بدء فترة الحملة الترويجية وتاريخ انتهاءها ("فترة الحملة الترويجية").

2. تبدأ فترة الاشتراك في الحملة الترويجية من 28 يناير 2026 إلى 31 يناير 2026 ("فترة الاشتراك").

يحتفظ المصرف بحقه في إيقاف هذه الحملة الترويجية في تاريخ محدد عند وصول المبالغ المستثمرة الجديدة إلى حد معين حسب ما يقرره المصرف وفقاً لإرادته المنفردة ("تاريخ الإنتهاء المبكر لفترة الحملة الترويجية"), وفي هذه الحالة، فإن المتعاملين المشتركين في هذا التاريخ هم فقط المؤهلون للدخول في الحملة الترويجية. وإذا قرر المصرف ذلك فإنه سيقوم بإخطار المتعاملين المعندين بتاريخ الإنتهاء المبكر لفترة الحملة الترويجية قبل تاريخ انتهاء فترة الحملة الترويجية.

3. يلتزم المتعامل المشترك في الحملة الترويجية بالمحافظة خلال فترة الحملة الترويجية على رصيد إغلاق شهرى إجمالي لا يقل عن رصيد الإغلاق الإجمالي لجميع حساباته لدى المصرف في 31 ديسمبر ٢٠٢٥ ("رصيد الحسابات الإجمالي عند بداية فترة الحملة الترويجية"، أو "رصيد الحسابات المرجعى"). وللمتعامل الحق المطلق في التحويل بين حساباته المختلفة كيفما شاء بشرط المحافظة على رصيد الحسابات المرجعى المذكور.

4. يلتزم المتعامل بإيداع مبلغ استثماري جديد لا يقل عن 1,000,000 درهم أو ما يعادله بالدولار الأمريكي في أي حساب من حسابات التوفير للأعمال لدى المصرف بالدرهم الإماراتي أو الدولار الأمريكي ("مبلغ الاستثمار الجديد") أثناء فترة الحملة الترويجية والمحافظة عليه إضافة إلى رصيد لا يقل عن رصيد الحسابات المرجعى في 31 ديسمبر 2025.

5. يشترط في مبلغ الاستثمار الجديد أن يتم إيداعه لدى المصرف خلال فترة الحملة الترويجية من مصادر خارج المصرف سواء كان ذلك بإيداع المبلغ الجديد نقداً في أي من الحسابات المذكورة أعلاه أو بتحويله إلى أحدها.



6. The New Investment Amount will be invested in accordance with terms and conditions of the investment account where the amount has been deposited except the specific terms and conditions specified below ("Specific Terms and Conditions") and which are applicable on the New Investment Amount during the Campaign Period. The customer (Rab-al-Maal) deposit of the New Investment Amount in the investment account during the Campaign Period is considered as evidence of his acceptance of these following Specific Terms and Conditions:

- The profit shares distribution of Mudaraba will be 1% for the Bank as a Mudarib (Mudarib share) and 99% for the customer as Rab-Maal (Rab-al-Maal share).
- The profit that is expected to be achieved for the customer is 5% annually and the customer agreed that the Mudarib will hold what has exceeded of this expected return as an incentive profit.
- Part of the achieved profit will be distributed and another part of this profit will be deposited on monthly basis in an Investment Risk Reserve Account in accordance with what is applicable on the same investment account segment, and what is remaining will be deposited in a specific account in an accumulated basis till the end of the Campaign Period (the "Specific Account"), the balance of which shall be invested in accordance with these Specific Terms and Conditions till the end of the Campaign Period.
- An amount of the achieved profit will be paid for the New Investment Amount which equals to or greater than AED 1,000,000 or equivalent in USD from the balance of achieved profits that is deposited in an accumulated basis in the Specific Account as per below table:

Savings Account Average Balance eligible for profits (if any) (For New Investment Amounts only)	Expected Profits	الأرباح المتوقعة	معدل رصيد حساب التوفير المستحق للأرباح (إن وجدت) (للبالغ المستثمرة الجديدة فقط)
Greater than or Equal to AED 1,000,000 and less than AED 5,000,000	2% per annum	%2 سنويًا	أكبر من أو يساوي 1,000,000 درهم وأقل من 5,000,000 درهم
Greater than or Equal to AED 5,000,000 and less than AED 15,000,000	2.5% per annum	%2.5 سنويًا	أكبر من أو يساوي 5,000,000 درهم وأقل من 15,000,000 درهم
Greater than or Equal to AED 15,000,000 and less than AED 25,000,000	3.5% per annum	%3.5 سنويًا	أكبر من أو يساوي 15,000,000 درهم وأقل من 25,000,000 درهم
Greater than or Equal to AED 25,000,000 and less than AED 50,000,000	4.5% per annum	%4.5 سنويًا	أكبر من أو يساوي 25,000,000 درهم وأقل من 50,000,000 درهم

6. سيتم استثمار مبلغ الاستثمار الجديد وفقاً لشروط وأحكام الحساب الاستثماري الذي تم إيداع المبلغ فيه باستثناء الشروط والأحكام الخاصة المحددة أدناه ("الشروط والأحكام الخاصة") والمطبقة على مبلغ الاستثمار الجديد خلال فترة الحملة الترويجية، ويعتبر إيداع المتعامل (رب المال) لمبلغ الاستثمار الجديد في الحساب الاستثماري خلال فترة الحملة الترويجية قرينة على قبوله بهذه الشروط والأحكام الخاصة التالية:

أ. يتم توزيع أرباح المضاربة بواقع 1% للمصرف بصفته مضارباً (حصة المضارب) و 99% للمتعامل بصفته رب مال (حصة رب المال).

ب. إن الربح المتوقع تحقيقه للمتعامل هو 5% في السنة وقد وافق المتعامل أن يحتفظ المضارب لنفسه بما زاد عن هذا العائد المتوقع كحافز.

ت. سيتم توزيع جزء من الربح المحقق وإيداع جزء آخر من هذا الربح في حساب احتياطي مخاطر الاستثمار بشكل شهري وفقاً لما هو مطبق على نفس فئة الحساب الاستثماري، وما تبقى بعد ذلك سيتم إيداعه في حساب خاص بشكل تراكمي حتى نهاية فترة الحملة الترويجية ("الحساب المحدد"). وسيتم استثمار رصيده وفقاً لهذه الشروط والأحكام الخاصة حتى نهاية فترة الحملة الترويجية.

ث. سيتم دفع مبلغ من الربح المحقق لأول مبلغ استثماري جديد يساوي أو أكبر من 1,000,000 درهم أو ما يعادله بالدولار الأمريكي، من رصيد الأرباح المحفوظة بشكل تراكمي في الحساب المحدد وفقاً للجدول أدناه:



- e. In case of not achieving expected profits in item "b", the difference may be decided at the distribution time to be paid from ADIB Shareholders' funds at their sole discretion, and granting such profit, even if all conditions are satisfied shall not represent an obligation on the Bank, and neither granting them, nor recurring granting them, shall represent an obligation on the Bank to grant them in any way.
- f. The customer agreed that the Mudarib will hold any amount remaining in this Specific Account after paying the aforementioned profit in items "c" and ("d" Or "e") for all customers as an additional incentive profit.
- g. The New Investment Amount will be invested in accordance with the Specific Terms and Conditions specified above, and the amounts less than the New Investment Amount will be invested in accordance with the terms and conditions of the investment account in which the amount has been deposited in.
- h. The balance of the investment amount of the Specific Account will be invested in accordance with the Specific Terms and Conditions specified above during the Campaign Period, while after the end of the Campaign Period its balance will be invested in accordance with the terms and conditions of the investment account in which the amount has been deposited in.
- i. The New Investment Amount will be governed by - as to matters not specifically provided for in the Specific Terms and Conditions specified above - the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services which are applicable on the investment account in which the amount has been deposited in.
7. The amounts specified above will be deposited from the achieved profits in accordance with the aforementioned Specific Terms and Conditions in the accounts of eligible customers in July 2026.
8. This campaign will only be applicable to customers onboarded with ADIB Business Banking before 1st January 2026.
9. Closed or Inactive accounts during the period of the monthly Profit calculation will be excluded.
10. The Bank staff are not eligible for this campaign.

جـ. وفي حال عدم تحقيق الأرباح المتوقعة في "ب" فإنه من الممكن أن يقرر وقت التوزيع دفع الفرق من أموال مساهمي المصرف وفقاً لتقديرهم المطلق، ولا يعد منح هذا الربح ولو مع استيفاء جميع الشروط التزاماً على المصرف، ولا يشكل منه، ولا تكرار منه، التزاماً على المصرف بمنحه بحال من الأحوال.

ـ. وافق المتعامل أن ما تبقى في هذا الحساب الخاص بعد دفع النسب المتوقعة المذكورة في البندين "ت" و "ث" أو "خ" لجميع المتعاملين سيحتفظ به المضارب كحافز إضافي.

ـ. سيتم استثمار مبلغ الاستثمار الجديد وفقاً للشروط والأحكام الخاصة المحددة أعلاه، أما المبالغ التي تقل عن مبلغ الاستثمار الجديد، (فلن يتم استثمارها وفقاً لهذه الشروط والأحكام الخاصة وإنما) سيتم استثمارها وفقاً للشروط والأحكام الحسابية الاستثماري الذي تم إيداع المبلغ فيه.

ـ. سيتم استثمار رصيد مبلغ استثمار الحساب المحدد خلال فترة الحملة الترويجية وفقاً للشروط والأحكام الخاصة المحددة أعلاه، أما بعد انتهاء فترة الحملة الترويجية فسيتم استثمار رصيده وفقاً للشروط وأحكام الحساب الاستثماري الذي تم إيداع المبلغ فيه.

ـ. يخضع المبلغ المستثمر الجديد -فيما لم ينض عليه في الشروط والأحكام الخاصة المحددة أعلاه- للشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية المطلقة على الحساب الاستثماري الذي تم إيداع المبلغ فيه.

ـ. سيتم إيداع المبالغ المحددة أعلاه من الأرباح المحققة وفقاً للشروط والأحكام الخاصة المذكورة في حسابات المتعاملين المؤهلين في يوليو 2026.

ـ. تطبق هذه الحملة الترويجية فقط على المتعاملين الذين انضموا إلى الخدمات المصرفية للأعمال من مصرف أبوظبي الإسلامي قبل 1 يناير 2026.

ـ. سيتم إثناء الحسابات المغلقة أو غير المفعّلة خلال فترة حساب الأرباح الشهرية.

ـ. إن موظفي مصرف أبوظبي الإسلامي غير مؤهلين لهذه الحملة الترويجية.